
Mijn doek gaat vallen met deze wetgeving. 

Na 12 jaar passievol en gedreven ondernemen ben ik genoodzaakt om mijn 2 succesvolle 

winkels en webshop te moeten sluiten. Mijn personeel, die vanaf het ontstaan van beide 

winkels in vaste dienst bij mij werken en mijn bedrijf en onze klanten altijd in alles hebben 

bijgestaan zal ik moeten ontslaan. Zij staan straks met lege handen en werkeloos op straat. 

En dat tijdens deze bizarre recessie waarin het behouden van een baan een absolute 

noodzaak is om de rekeningen te kunnen blijven betalen.  

Mijn lege winkelpanden zullen een treurig straatbeeld geven en niet worden opgevuld met 

nieuwe bedrijven omdat in Nederland nog weinig kans is op het runnen van een succesvolle 

onderneming wegens een overmaat aan regelgeving. Nog meer leegstand. 

Mijn klanten, de honderden duizenden klanten die wij succesvol van het roken hebben 

afgeholpen d.m.v. de E-sigaret kunnen straks niet meer aan E-liquids komen in Nederland. 

Mijn tevreden klanten, die van de sigaret af kunnen blijven door het dampen van een 

smaakje staan straks met lege handen  en kunnen nergens meer terecht. Niet meer voor 

advies en ondersteuning bij het stoppen met roken, niet meer  voor E-liquid, en ook niet 

meer voor een humaan praatje in hun buurtwinkel. 

Deze mensen wordt hun levensstijl ontnomen. Zij gaan zeker zoeken naar een alternatief 

Over de grens of in de illegale handel, die nu al gaande is en waar niet op wordt ingegrepen. 

Ik ben er 100% van overtuigd dat alle smaakjes gebruikers nooit een tabaksmaak gaan 

dampen als dat het enige is wat overblijft.  Want daar zijn zij nu juist met succes van 

afgestapt. En terug gaan roken is absoluut geen optie die we moeten stimuleren. 

Deze wetgeving moet echt anders kunnen. 

Laat de verkoop van de E-sigaret over aan de speciaalzaken en eventueel de tabak-en 

gemakszaken. Alleen daar is een werkelijke controle op de verkoop aan jeugd. Het online 

verkoopverbod  is prima. Dit is meer dan voldoende om ervoor te zorgen dat jongeren 

onder de 18 jaar geen E-sigaret gaan gebruiken. Zonder webshops moet iedereen verplicht 

naar een winkel met een leeftijdscontrole. Tevens is dit de enige plek waar de consument 

een fatsoenlijke uitleg en begeleiding kan krijgen. 

Daarnaast moet er een strenge douane controle op illegale handel en invoer vanuit het 

buitenland komen. Alleen legale geregistreerde Nederlandse groothandels zouden in het 

buitenland moeten kunnen inkopen. De groothandels  kunnen immers aantonen aan wie zij 

leveren. Deze leverings verantwoording zou dan tevens bij de buitenlandse handelaren 

moeten worden neergelegd.  Zij mogen alleen leveren aan Nederlandse groothandels. Daar 

kan een leuke boete bij overtreding tegenover staan aan beide kanten. 

Alle malafide verkopende partijen wordt dan de directe toegang geweigerd bij de invoer. 



De voorgestelde uitverkooptermijn is ook veel te kort. Er wordt al 2 jaar gewerkt aan een 

smaakverbod en de verkoop mocht ondertussen gewoon doorgaan. Door fouten uwerzijds 

is de wetgeving met een half jaar verlengd. Vervolgens wordt slechts enkele maanden voor 

ingang van het smaakverbod de regeling officieel en moeten wij in een zeer korte tijd onze 

volledige voorraad zien uit te verkopen. Dit zijn geen matige aantallen die wij in ons 

magazijn hebben liggen en daarnaast daalt de waarde van deze voorraad gigantisch als er 

alleen enkele tabaksmaken overblijven om te gebruiken met de hardware. En met de 

wetenschap dat wij binnen een klein jaar onze deuren kunnen sluiten zal de aanloop van 

nieuwe klanten geheel terug vallen waardoor wij met onze voorraden blijven zitten. 

Ook de diverse lopende contracten kunnen niet zomaar worden opgezegd aangezien deze 

vaak op jaarbasis zijn vind ik het zeer onterecht dat de uitverkoop maar een half jaar mag 

voortduren. Want het is voor mij geen vraag meer of ik dit zal overleven. Het staat 100% 

vast dat mijn bedrijf ten onder gaat als deze wetgeving op deze manier door gaat. Met een 

handjevol tabaksmaken gaan wij niet voldoende inkomsten genereren om de voortgang van 

ons bedrijf te continueren. 

Ik vraag u daarom nogmaals of u deze wetgeving wilt herzien en zorg wilt dragen voor een 

andere humane oplossing die ons beiden kan bekoren om onze jeugd te beschermen. Een 

verbod is niet de manier en zal drijven tot alleen maar meer malafide handel. Er zijn echt 

andere manieren te vinden mits u bereid bent te luisteren. Ik ben absoluut bereid iets in te 

leveren (online verkoopverbod) als u bereid bent iets te schrappen (smaakverbod). 

 

Met bezorgde groet, 

Monique Kant 

Ondernemer  
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